

PRAYERS

[By unanimous consent, at 5.13 o'clock p.m., Private Members' Business was called]

(Notices of Motions)

Mr. Guay (Lévis), seconded by Mr. Watson, moved,—That, in the opinion of this House, the government should consider the advisability of reviving the Canadian Merchant Marine, and applying the recommendations of the Darling Report.—(Notice of Motion No. 2).

And debate arising thereon;

The hour for Private Members' Business expired.

The House resumed debate on the motion of Mr. LeBlanc (Westmorland—Kent), seconded by Mr. Lang,—That Bill C-2, An Act respecting the administration and development of certain fishing and recreational harbours in Canada, be now read a third time and do pass.

And debate continuing;

(Proceedings on Adjournment Motion)

At 10.00 o'clock p.m., the question "That this House do now adjourn" was deemed to have been proposed pursuant to Standing Order 40 (1);

After debate, the question was deemed to have been adopted.

Changes in Committee Membership

Notice having been filed with the Clerk of the House pursuant to Standing Order 65 (4) (b), membership of Committees was amended as follows:

Messrs. Friesen, Whiteway, Dinsdale and Lawrence for Messrs. Halliday, Nielsen, Whittaker and Towers on the Standing Committee on Justice and Legal Affairs.

Messrs. McKinley and Gillies for Messrs. Epp and Wenman on the Standing Committee on National Resources and Public Works.

Returns and Reports Deposited with the Clerk of the House

The following papers having been deposited with the Clerk of the House were laid upon the Table pursuant to Standing Order 41 (1), namely:

PRIÈRE

(Du consentement unanime, à 5 h. 13 de l'après-midi, la rubrique Affaires émanant des députés est appelée)

(Avis de motions)

M. Guay (Lévis), appuyé par M. Watson, propose,—Que, de l'avis de la Chambre, le gouvernement devrait étudier l'opportunité de redonner vie à la Marine marchande du Canada et de mettre en application les recommandations du Rapport Darling.—(Avis de motion n° 2).

Il s'élève un débat;

L'heure réservée aux affaires émanant des députés est expirée.

La Chambre reprend le débat sur la motion de M. LeBlanc (Westmorland—Kent), appuyé par M. Lang,—Que le Bill C-2, Loi concernant la gestion et l'aménagement de certains ports de pêche et de plaisance au Canada, soit maintenant lu une troisième fois et adopté.

Le débat se poursuit;

(Délibérations sur la motion d'ajournement)

A dix heures du soir, la motion «Que la Chambre s'ajourne maintenant» est réputée présentée en conformité des dispositions du paragraphe (1) de l'article 40 du Règlement.

Après débat, cette motion est réputée agréée.

Modifications de la composition des comités

Avis ayant été communiqué au Greffier de la Chambre des communes suivant les dispositions de l'alinéa b) du paragraphe (4) de l'article 65 du Règlement, la liste des membres des comités est modifiée, ainsi qu'il suit:

MM. Friesen, Whiteway, Dinsdale et Lawrence en remplacement de MM. Halliday, Nielsen, Whittaker et Towers sur la liste des membres du Comité permanent de la justice et des questions juridiques.

MM. McKinley et Gillies en remplacement de MM. Epp et Wenman sur la liste des membres du Comité permanent des ressources nationales et des travaux publics.

États et rapports déposés auprès du Greffier de la Chambre

Les documents suivants, remis au Greffier de la Chambre, sont déposés sur le Bureau de la Chambre, conformément aux dispositions du paragraphe (1) de l'article 41 du Règlement, savoir: